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VERZONDEN 2 h AUG. 2018 

Geachte mevrouw Verbeek, 

In uw brief van 25 juni 2018 heeft u vragen gesteld over de tramlijn naar 
Nieuwegein Zuid. Deze vragen waren oorspronkelijk bedoeld als 
interpellatievragen en zijn, in overleg met de fractie, afgehandeld als artikel 42 
vragen. 

Hieronder treft u uw vragen en de beantwoording ervan aan* 

Vraag 1. Nu er bestuurlijk ten zuiden van de Lek een nieuwe situatie ontstaat is 
de provincie wellicht genegen om op haar standpunt dat de tramlijn van 
Nieuwegein Zuid niet naar Vianen wordt verlengd terug te komen. 
Hoewel het College niet bereid is gebleken om een onderzoek naar de 
vervoerwaarde en bezettingsgraad van de tram naar Nieuwegein-Zuid te 
bepleiten schatten wij in dat de restcapaciteit voldoende is om een aanmerkelijk 
aantal buspassagiers op de Lekbrug over te laten stappen op de tram. 
Is het College bereid een verlenging van de tramlijn naar Vianen te bepleiten ? 

Antwoord: 
Naar onze mening heeft het verlengen van de tramlijn naar Vianen geen 
vervoerkundige meerwaarde. Als reizigers vanuit Vianen, Zuid Holland en Noord 
Brabant op het busstation Lekbrug moeten overstappen op de tram naar Utrecht 
wordt hun reistijd aanmerkelijk langer. De huidige buslijnen leggen het traject 
Vianen Lekbrug-Utrecht CS af in 16 tot 20 minuten. De tram zal circa 30 minuten 
nodig hebben voor dit traject. De reistijd zal dus met tenminste 10 minuten 
toenemen. 
Deze reistijdverlenging in combinatie met een verplichte overstap, die door 
reizigers in het algemeen als (zeer) hinderlijk wordt ervaren, zal er toe leiden dat 
zich een forse daling van het aantal openbaar vervoer reizigers zal manifesteren. 
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Vanwege de impact op het aantal reizigers en de hiermee gepaard gaande 
inkomstenderving zijn de hoge investeringen die met de verlenging gemoeid zijn, 
geenszins te rechtvaardigen. 
Afgezien hiervan is het nog maar de vraag of de tramlijn ruimtelijk ingepast kan 
worden, onder andere vanwege het gegeven dat het winkelcentrum Hoogzandveld 
'in de weg staat'. 
Om deze redenen zullen wij dit voorstel niet bepleiten bij de provincie. 

Vraag 2. Als dit niet mogelijk blijkt vanwege de kosten van een Lekbrug, is het 
College dan bereid om een verlenging van de tram naar de oksel van de afrit 
Nieuwegein-Zuid alsmede het realiseren van een tram-/busstation te bepleiten 
bij de provincie? 

Antwoord: 
Wij zijn hiertoe niet bereid. 
Voor onze argumentatie verwijzen wij u naar het antwoord bij vraag 1. Of de 
overstap van bus op tram nu aan de zuidzijde of aan de noordzijde van de Lek zal 
plaatsvinden, de reistijdverlenging en het ongemak van een overstap blijven 
hetzelfde, nog los van de kosten van een brug over de Lek. 

Vraag 3. Als dit ook niet mogelijk blij! t- te zijn, is het college dan bereid om 
veranderingen in de frequentie van de lijn naar Nieuwegein-Zuid te bepleiten 
teneinde deze lijn meer rendabel te maken? 

Wij zullen bij de provincie altijd pleiten voor verbetering van het OV-aanbod. 
Echter, de huidige frequentie van 15 minuten op maandag t/m zaterdag overdag 
achten wij voldoende. Een verhoging van de frequentie zal weliswaar leiden tot 
meer reizigers, maar ook tot een aanzienlijke stijging van de exploitatiekosten 
(extra tramstellen, meer trambestuurders). Dit komt de rentabiliteit niet ten 
goede. Hier komt nog bij dat uitbreiding van het aantal ritten vanaf Zuid een 
logistieke impact heeft op de dienstregeling op het traject City-CS. Dit gaat ten 
koste van het OV-aanbod op het traject naar IJsselstein. 
Wij zijn wel bereid bij de provincie te pleiten voor een betere overgang van de 
dagdienstregeling naar de avonddienstregeling. 

Vraag 4. Is het college genegen om in den vervolge een correcte inschatting van 
de intentie van onze vragen te maken en als de vraag niet begrepen wordt eerst 
contact met ons te zoeken zodat wij antwoorden krijgen op de vragen die wij 
stellen? 
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Antwoord: 
Voor de beantwoording van deze vraag verwijzen wij u graag naar het goede 
gesprek dat wij op 5 juli j l . met uw fractie hebben gehad. Over en weer is er nu 
helderheid over de intentie van de vragen. 

Heeft u nog vragen, dan kunt u contact opnemen met 
F.T. Piso, telefoonnummer (030) 607 18 35. 

LMet vriendelijke groet, 
jurgemeester en wethouders van Nieuwegein, 

Liebregts 
ris 

F.T.J.M. Backhuijs 
burgemeester 

Kopie aan Griffie 


